
Jaarverslag Minicommissie (seizoen 2021-2022) 

 

Met ingang van het seizoen 2021-2022 is de gehele Minicommissie vernieuwd. Deze commissie 

bestond dit seizoen uit: 

 Lieke Conrads (vz.) 

 Inge von Burg 

 Lizette Schreuder 

 Dennis Scheeren 

 Rolf de Koning 

 Sander van Waes 

Dit seizoen stond voor ons als commissie in het teken van elkaar leren kennen en het ons eigen 

maken van de activiteiten van de Minicommissie. 

We hebben diverse activiteiten georganiseerd ten behoeve van de jongste jeugd: 

 Wervingsactiviteiten: proeftraining (vlak voor de zomervakantie 2021), breng-een-

vriend/vriendin-mee-training (najaar 2021), kennismakingstraining benjamini’s (voorjaar 

2022 en zomer 2022). 

 Sinterklaasactiviteit voor de mini’s, drie- en zestallen. Wegens de coronamaatregelen hebben 

we het oorspronkelijk geplande feestje vervangen door een geslaagde ‘pietentraining’. 

 Informatieavonden voor nieuwe en bestaande coaches: één avond aan het begin van het 

seizoen en één vlak na de winterstop.  

 Minislotdag voor Meisjesachttallen 

Daarnaast zijn we druk geweest om de teams (en dan met name de ouders van de kinderen) te 

mobiliseren om het gastouderschap (op wedstrijddagen) op zich te nemen en met elkaar invulling te 

geven aan het zijn van ‘vroege vogel’ (klaarzetten veldjes). Dit liep in het begin een beetje stroef, 

maar is lopende het seizoen steeds beter gegaan. 

Bij het voorbereiden en organiseren van onze activiteiten liepen we tegen een aantal dingen aan die 

volgens ons beter zouden/ moeten kunnen: 

 Aan het begin van het seizoen waren wij laat op de hoogte van de indeling van de 

verschillende teams en trainingstijden. Als commissie met een nieuwe samenstelling is dat 

een moeilijke start. 

 We zijn zoekende geweest hoe we de communicatie richting teams/ ouders goed kunnen 

vormgeven. Dat gebeurde via e-mail, whatsapp, Lisa, de MHCBE-app of de website. We 

merken dat dit bij ouders tot onduidelijkheid leidt, zeker bij hen die (nog) niet volledig thuis 

zijn bij de club. Ons advies aan het bestuur is om na te denken over een 

communicatiecommissie om dit verder te stroomlijnen.  

Aan het begin van het seizoen hebben we een begroting bij het bestuur ingediend. Niet alle 

begrootte activiteiten zijn gerealiseerd, waardoor we binnen de begroting zijn gebleven. 

 


